
Referat Bestyrelsesmøde i A/F Sejlet, 25. august 2021

Deltagere: Rasmus, John (referent), Kjeld, Tom og Sune

Dagsorden:

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, d. 5. maj 2021

1A Status på opgaven med at udskifte beslag på vores altanglas

1B Udendørskrukker herunder vanding og evt. udskiftning

1C Muligheder for elbil/ladeboks i Sejlet

1D Ønske om beplantning/træer ved Toldbodhuse/grønne områder.

2 Nye punkter til dette møde:

2A Beskeder fra administrator/Fjernvarme Fyn om dårlig afkøling i Sejlet

2B Servicerapporter fra Desmi, vedr. brønde og pumper i kælderen

2C Byggeskadeforsikring

2D Regnskabsrapportering for 1. halvår 2021

3 Nyt fra beboere

4 Nyt fra E/F

5 Eventuelt

6 Mødekalender

Referat:

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, d. 5. maj 2021
1A Status på opgaven med at udskifte beslag på vores altan glas
Fyns Glarmester oplyste medio juni, at de var godt halvvejs med udskiftningen af

beslagene på vores altan glas. Første rate er derfor sendt til betaling.

1B Udendørskrukker herunder vanding og evt. udskiftning
Vi genplanter græsser ved husets sydside og Tom vander fortsat. Bambuser på

nordsiden beskæres af Tom.

1C Muligheder for elbil/ladeboks i Sejlet
Vi har drøftet forskellige muligheder og forslag til etablering af eltavle til ladebokse.

Rasmus indhenter nyt tilbud til 16 bimålere. Det oprindelige var på 10 bimålere.



Der nedsættes et underudvalg som skal arbejde videre med projektet. Det bliver

Rasmus, Tom og John. 1. Møde 7. september kl. 19.00 hos Rasmus Nr. 14. 4. tv.

1D Ønske om beplantning/træer ved Toldbodhuse/grønne områder.
Rasmus tager punktet med videre til Ejerforeningens bestyrelse.

2 Nye punkter til dette møde:
2A Beskeder fra administrator/Fjernvarme Fyn om dårlig afkøling i Sejlet
Besked på dårligere afkøling af vores fjernvarmevand. Vi beder LEA om at komme

med en melding, når varmeregnskabet for 2021 foreligger. Her vil vi forventeligt

kunne finde ud af, hvor den dårlige afkøling stammer fra. Sune følger op.

2B Servicerapporter fra Desmi, vedr. brønde og pumper i kælderen.
Fiberklud har forårsaget havari på pumpens klo. Der er vand i olien på pumpen. Det

anbefales at udskifte pumpe og klo inden eventuelt havari. Kjeld undersøger sagen

med henblik på at indhente tilbud på udskiftning. SKYL IKKE FIBERKLUDE ELLER
TILSVARENDE UD I TOILETTET. DET BLIVER FORVENTELIGT DYRT AT
UDSKIFTE PUMPE OG KLO.
2C Byggeskadeforsikring
Den eventuelle mulighed for at få nedskrevet selvrisikoen på vores

byggeskadeforsikring hos Caplloyd, foranlediget af den fejlagtige konstruktion af

vores altan skodder, forfølges ikke, da forsikringen snart udløber.

2D Regnskabsrapportering for 1. halvår 2021
Kjeld orienterede om periodens resultat udvisende et underskud på 95.000 kr.,

hvilket er ca. 41.000 kr. over det budgetterede.

Hovedårsagerne til afvigelsen er bl.a., at eludgifter er ca. 10.500 kr. større end

forventet, hvilket skyldes, at vi endnu ikke har modtaget refusion for belysning på

fællesarealer. Herudover er renovationsudgifterne ca. 10.500 kr. større end forventet,

hvilket skyldes de mange skaktstop i nr. 12 (BRUG ALENE 15 LITER POSER, OG
UNDGÅ STØRRE EMBALLAGE M.V., DER SÆTTER SIG FAST). Slutteligt er der

en markant afvigelse på ca. 30.000 kr. i vores vedligeholdelsesomkostninger, idet vi

har betalt 1. rate af altanglasfæstelsen. Vedligeholdelsesomkostninger er budgetteret

jævnt over året, så derfor påvirker betalingen på ca. 97.000 kr. regnskabet negativt.

Selskabs- og mødeomkostninger påvirker regnskabet positivt med 7.000 kr., hvilket

angiveligt skyldes, at afregningen for generalforsamlingen først finder sted i 3.

kvartal. Herudover er der andre mindre afvigelser.



Der er således intet overraskende i regnskabet, og der har siden

generalforsamlingen ikke været skaktstop i nr. 12 - fortsæt med det :-).

Egenkapitalen er ved halvårets udløb 259.173 kr.

3 Nyt fra beboere
Tom bestiller ny sending af salt til afspænding anlæg.

4 Nyt fra E/F
Intet nyt.

5 Eventuelt
Bestyrelsen følger op på, at altan skodder er sikret via vejrer og karabinhager.

Der skal laves en skrivelse til 6. og 7. sal. Rasmus tager kontakt til Erik Granly i nr.

12.

6 Mødekalender
Næste møde 27. oktober hos Kjeld kl. 19.00.


